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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem tesz lépéseket a Kormány egy, a gyógyszergyártókkal kötendő átfogó középtávú
megállapodás érdekében?" címmel a Házszabály

	

91. §-a alapján kérdést kívánunk
benyújtani Dr . Csehák Judit egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Idén már több alkalommal emelkedtek a gyógyszerárak . Az év elején a társadalombiztosítás
által támogatott gyógyszerek árát emelték - amelynek következtében egyes, sokat használt
készítmények ára az infláció 4-6 szorosával emelkedett - , július 1-jétől pedig a TB által nem
támogatott gyógyszerek lettek drágábbak .

A polgári Kormány három évre szóló megállapodást kötött a gyógyszergyártókkal ; ennek
értelmében legfeljebb az infláció kétharmadával emelkedhetett a TB által támogatott
gyógyszerek ára, a nem támogatott gyógyszerek esetében pedig a gyártók vállalták, hogy
önmérsékletet tanúsítanak az áremelések tekintetében .

Kérdezzük Miniszter Asszonytól :

-Mi az oka annak, hogy a mai napig nem tettek lépéseket egy, a Kormány és a
gyógyszergyártók közti átfogó középtávú megállapodás megkötése érdekében?
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írásbeli kérdés



Várjuk megtisztelő válaszát .
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